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Abstract (en)
With fluctuating quantities of oxidisable components in a media flow which is to be cleaned by combustion of these components, the concentration
of the oxidisable components is reduced by admixing. In order to render unnecessary admixing before the introduction of the media flow into the
combustion device and yet keep the combustion chamber temperature at its desired level, it is proposed to admix a variable proportion of the media
flow containing impurities and/or a proportion of fresh air to the media flow emerging from a flue gas mixing pipe (15). The flue gas mixing pipe (15)
is arranged downstream of a burner (14) in the direction of flow so that admixing takes place after the media flow has already passed the burner
(14). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei schwankenden Mengen oxidierbarer Bestandteile in einem Medienstrom, der durch Verbrennung dieser Bestandteile gereinigt werden soll,
wird durch Zumischung die Konzentration der oxidierbaren Bestandteile abgesenkt. Um eine Zumischung vor Einleitung des Medienstroms in die
Verbrennungsvorrichtung entbehrlich zu machen und gleichwohl die Brennkammertemperatur auf ihrem Sollniveau zu halten, wird vorgeschlagen,
einen variablen Anteil des Störstoffe enthaltenden Medienstroms und/oder einen Anteil Frischluft dem aus einem Rauchgasmischrohr (15)
austretenden Medienstrom zuzumischen. Das Rauchgasmischrohr (15) ist einem Brenner (14) in Strömungsrichtung nachgeordnet, so daß die
Zumischung erfolgt, nachdem der Medienstrom den Brenner (14) bereits passiert hat. <IMAGE>
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